
HOW MUCH/ HOW MANY – KOĽKO? 

HOW MANY?  - Koľko?  počítateľné podstatné mená 

(How many books? How many eggs?) 

 na vyjadrenie: - množstva VEĽA /MNOHO sa používa výraz MANY (many apples, many plates, many sandwiches) 

 na vyjadrenie množstva MÁLO/ ZOPÁR sa používa výraz A FEW (a few oranges, a few sausages,...) 

HOW MUCH? - Koľko? - nepočítateľné podstatné mená  

(How much wine? How much bread?) 

 na vyjadrenie - množstva VEĽA sa používa výraz MUCH (much money, much milk, much butter)  

 na vyjadrenie množstva MÁLO/TROCHU sa používa výraz A LITTLE (a little sugar, a little mineral water,...)  


